

BULLETIN 03

2023



13. April 2023

Rahmenausschreibung Porsche Endurance Trophy Nürburgring 2023

DMSB-Reg.-Nr.: 336/23, genehmigt am 03.02.2023
Ab sofort gelten folgende Änderungen/ Ergänzungen
(Änderungen/Ergänzungen sind *kursiv* gedruckt, bzw. ge-
strichen)

Teil 1 Sportliches Reglement

5.1 Erforderliche Lizenzstufen wird wie folgt geän- dert

„...
d) Gastfahrer

... Besondere Bestimmungen/Regelungen für Gaststarter

Gaststarter (FIN WPOZZZ991PS298026, Startnummer 129) ~~unter der Bewerbung „Manthey-Racing“, die zu Test-/Erprobungszwecken von Manthey-Racing eingesetzt werden~~, sind nicht punktberechtigt und somit von der Sach- und Preisgeldwertung ausgeschlossen. **Zum *technischen Reglement abweichende Bauteile werden dem DMSB sowie dem Veranstalter vorab mitgeteilt. Ausgenommen hiervon sind sicherheits- oder abgasrelevante Bauteile oder Bauteile, die einer Einhaltung der Geräuschbestimmungen entgegenstehen. Diese dürfen nicht geändert werden.*** Punktberechtigte Fahrer und Teams rücken bei der Punktevergabe auf.
Des Weiteren wird auf Teil II Art. 1.1 verwiesen.
...“

General Regulations Porsche Endurance Trophy Nürburgring 2023

DMSB-Reg.-No.: 336/23, approved on 03.02.2023
As of now, the following changes/additions apply
(Changes/Additions are written in *italics*, respectively de-
leted)

Only the German and DMSB approved text of the bulletin
will be binding.

Section 1 Sporting Regulations

5.1 Required Grade of License will be changed as follows

„...
d) Guest driver

... Special provisions/rules for guest starters

Guest starters (VIN WPOZZZ991PS298026, starting number 129) ~~under the application „Manthey-Racing“~~ entered by **Manthey-Racing for testing/proving purposes** are not eligible for points and are therefore excluded from the material and prize money scoring. **The DMSB and the organizer will be notified in advance of any components that deviate from the technical regulations. Exceptions to this are safety or exhaust-related components or components that conflict with compliance with the noise regulations. These may not be changed.** Drivers and Teams who are eligible for points will rank up in the scoring.
Furthermore, reference is made to Part II Art. 1.1.
...“

Porsche Endurance Trophy Nürburgring – Organisation

Genehmigt durch den DMSB am 14.04.2023 / Approved by DMSB on 14.04.2023



Robin Strycek
Koordination Sport